

## Referat fra styremøte

**Tid og sted:** Tirsdag 1. oktober 2024 kl. 17.30–20.45 på Hedrum bygdetun

**Til stede:** Kari Næss Fuglestein (leder), Thor Henning Døvle, Roar Juel Johannessen, Ingjerd Hallenstvet Nilsen, Jostein Sundby, Kristian Hunskaar (styremedlemmer) og Unni Lindhjem (2. vara)

**Forfall:** Olav Nordheim (styremedlem) og Leif Arne Asbjørnrød (1. vara)

**Sak 79/24** **GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE**

Påminnelse om møtet ble sendt pr. e-post lørdag 28. september. Innkalling og saksliste ble sendt pr. e-post søndag 29. september.

**VEDTAK:** Styret godkjenner innkallinga og sakslista.

**Sak 80/24** **GODKJENNING AV REFERATER**

Referat fra styremøtet 3. september 2024 ble sendt pr. e-post 10. september. Etter tilbakemelding har sekretæren lagt inn fullt navn ved første gangs nevning i hver sak, samt i vedtakene.

**VEDTAK:** Styret godkjenner referatet fra styremøtet 3. september 2024.

**Sak 81/24** **ORIENTERINGSSAKER**

Orientering om saker og aktiviteter i gruppene og i drifta for øvrig, som ikke er egne saker på agendaen.

a) Tunet

- Kari Næss Fuglestein har avtalt med gruppa for bygg og sikkerhet / uteanlegg v/ Kristian Røed om oppfølging av el-kontrollrapport fra Sommerfelt Elektro AS, jf. sak 58/24 a) og 70/24 a). Gruppa følger opp.
- Kari Næss Fuglestein har vært i kontakt med Torhild Utklev angående vurdering av utleieprisene, jf. sak 62/24 og 70/24 a). Kari og Torhild vil forberede et begrunnet forslag til neste møte.
- Det er behov for forholdsvis omfattende tiltak i forbindelse med nedgangen til Holmen-salen; bytting av mur, drenering m.m.

b) Samlingene

- Holmen-kvelden 17. oktober: Det gjenstår en del forberedelser, men arbeidet pågår for fullt.
- De innvendige arbeidene med Holmen-salen blir ikke før i 2025. For å begrense arbeidsmengden planlegges det kun arbeid med veggene, og ikke arbeid med taket.
- Bjørn Bergene-utstillinga vil ha offisiell åpning første søndag i sommeråpent.

c) Formidling

- Hanne Gade Ringdal har satt Ingjerd Hallenstvet Nilsen inn i Kulturskrinet. Rammene for neste års Kulturskrinet er lagt, men arbeidet vil ikke starte for fullt før i februar.
- Heidarheim-redaksjonen starter forberedelsene til utgivelsen i 2025 med møte onsdag 2. oktober. Det vil bli mange artikler knytta til at det i 2025 er 80 år siden 2. verdenskrig var over. Det blir trolig utgivelse i november 2025.
- Det er kun to som har meldt interesse for vevkurs, og derfor blir det antakelig ikke noe kurs denne høsten. Det blir heller iukke malekurs eller treskjæringskurs, men sannsynligvis flisfatkurs.

- d) Arrangementer
  - Thor Henning Døvle har bestilt annonse i ØP for søndagskaffen 6. oktober.
  - Styret ønsker annonse i ØP til alle arrangementene for resten av året, med evaluering etter nyttår av effekten.
- e) Sekretær/administrasjon
  - Kristian Hunskaar viste fram den nye Facebook-sida. Oppdatering av den gamle Facebook-sida vil opphøre etter søndagskaffen 6. oktober.
  - Olav Nordheim og Kristian Hunskaar var til stede i Kodal kirke søndag 29. september, da det ble markert at det er 100 år siden lokalhistoriker og bygdebokforfatter Lorens Berg døde.
  - Kristian Hunskaar utarbeider takkebrev til Einar Bergan og til Ringdal velforening
- f) Styreleder/nestleder
  - Kari Næss Fuglestein meddelte at hun har avtalt innholdet i ny arbeidsavtale for Ragnhild Tidemansen med Ragnhild. Kristian Hunskaar fikk et korrigert utkast som han renskriver, slik at Ragnhild og Kari kan signere.
  - Dugnadstfesten gikk bra, men det har vært enkelte tilbakemeldinger om at underholdninga ikke traff blink. Noen mente at det burde ha vært allsang i stedet. Det var god mat, godt loddsalg og god stemning.

**VEDTAK:** Styret tar sakene til orientering.

#### Sak 82/24

#### **UTVENDIG VEDLIKEHOLD AV LÅVEN (jf. sak 72/24 m.fl.)**

Kari Næss Fuglestein oppsummerte fra sluttbefaringa torsdag 19. september, hvor Pål Gjone, Kristian Røed, Olav Nordheim og hun selv deltok. Arbeidene, inkludert forberedende arbeider for å ta resten av taket, er avslutta og godkjent. Tiltaket kan derfor regnes som avslutta, men vi venter ennå på en skriftlig sluttrapport fra Pål Gjone.

**VEDTAK:** Styret tar informasjonen til orientering.

#### Sak 83/24

#### **FREMTIDIGE VEDLIKEHOLDSTILTAK**

Kari Næss Fuglestein presenterte ei liste fra gruppa for bygg og sikkerhet / uteanlegg med oversikt over forslag til framtidige vedlikeholdstiltak, inkludert kostnadsoverslag.

- Utbedring av resten av låvetaket antas å koste ca. kr. 285 000,-. Gruppa mener at det ikke er noen grunner til å vente lenger enn nødvendig, da priser stiger og ressurspersoner blir eldre. Styret ønsker nå gjennomføre en grundigere prosess, som inkluderer å søke om tilskudd. For å unngå at hovedtunet skal være en byggeplass under Kulturskrinet (siste dag 13. mai 2025) og sommeråpent (første dag antatt 22. juni), vil det være hensiktsmessig å legge eventuelle arbeider til august og september 2025.
- Takrenner på smia antas å koste ca. kr. 5 000,-.
- Utbedring av gulvet i kjøkkenet på bryggerhuset antas å koste ca. kr. 30 000,-.
- For oppgradering av Holmensalen (innvendig og utvendig) foreligger foreløpig ikke noe kostnadsoverslag.
- Til diverse forefallende tiltak ønskes kr. 6 000,- til innkjøp av diverse treverk, beslag og liknende, samt kr. 3 500,- til innkjøp av skruer, spiker og knekter.

Gruppa bemerker for øvrig at grasklipperen er reparert, og at den bør vare minst én sesong til, men at det er noen delte meninger om dette. I budsjettssammenheng ønskes kr. 3 000,- til bensin.

**VEDTAK:** Styret ber tungruppa om bidrag til prosjektbeskrivelser for utskifting av låvetaket mot øst, for utskifting av gulvet i kjøkkenet på bryggerhuset, og for oppgradering av Holmensalen innvendig og utvendig. Styret ber regnskapsfører Hans S. Gjone om å søke tilskudd til disse tre tiltakene, med utgangspunkt i ferdigstilte prosjektbeskrivelser.

#### Sak 84/24

#### **EVALUERING AV SOMMERÅPENT 2024 (jf. sak 70/24 d )**

Sommeråpentgruppa har levert sin evalueringsrapport (se vedlegg), som lå til grunn for behandling av saken.

- Styret sluttet seg til gruppas vurdering av at dårlig vær og stenginga av brua over Holmfoss hadde negativ effekt på besøk og omsetning denne sesongen.
- Vedrørende Barnas dag bemerket styret som en tilleggsopplysning, at Bondelaget denne gangen hadde takket nei til å delta. For neste år foreslår styret å sette et par gamle barneleker på programmet, og at det arbeides for å få flere dyr. Det bør også annonseres et mer konkret program på forhånd; i år ble dagen bare annonsert som «barnas dag».
- Finnes det muligheter for aktiviteter på halvfangerdagen; f.eks. blinkskyting med «harpun»?
- Til gruppas oppsummeringspunkter nr. 1, 2, 3 og 5 slutter styret seg til viktigheten av annonsering underveis, at det er ønskelig med flere og mer varierte gevinster til loddsalgene (verdien av gevinstene er forholdsvis lav i forhold til omsetninga, men det er ingen lovmessige krav om dette i pengespilloven), at hovedansvarlige bør læres opp til å lage lodd, at hovedansvarlige bør bli enda tryggere på håndtering av høyttalere og hvordan det elektriske anlegget fungerer, og at det er viktig å disponere de frivillige til oppgaver som de kan mestre og trives med, slik at de gjerne vil stille opp på nytt. Alle disse punktene eller tiltakene bør i hovedsak kunne følges opp av sommeråpentgruppa selv, men styret bør bidra til å skaffe flere og mer varierte gevinster til loddsalgene.
- Til gruppas oppsummeringspunkt nr. 4 slutter styret seg til forslaget om å henge opp laminerte plakater på strategiske steder, men er mer i tvil om forslaget om et stort, permanent skilt mot hovedveien. Slik skilting må nok i tilfelle godkjennes av veimyndighetene. Pr. i dag er bygdetunet skiltet fra hovedveien, og det ville være ei forbedring om dette skiltet kunne ha en tilføyelse «åpent» i forbindelse med sommeråpentsøndagene.

**VEDTAK:** Styret tar evalueringsrapporten og diskusjonen til etterretning. Kristian Hunskaar skriver tilbakemelding til sommeråpentgruppa på vegne av styret.

## Sak 85/24

### MEDLEMSVERVING

På fellesmøtet med gruppelederne ble det gjennomført en åpen diskusjon og idémyldring omkring synkende medlemstall og mulige tiltak for medlemsverving. Det ble bl.a. pekt på at det alltid er relativt hva som er «den nære historien», som historielaget skal ta vare på. Da historielaget ble stiftet i 1961, var den «den nære historien» tida omkring 1900, og da bygdetunet ble kjøpt i 1984, var «den nære historien» mellomkrigstida. I 2024 kan «den nære historien» defineres som de første 20–30 år etter krigen. Kanskje et større fokus på denne tidsperioden kan bidra til større interesse og flere medlemmer blant de som i dag er under 60 år, og som er underrepresenterte i historielagets medlemsmasse? Styret bør diskutere hvordan innspillene fra fellesmøtet kan omsettes i konkrete tiltak for verving av nye medlemmer.

Flere styremedlemmer hadde merket seg en notis i ØP, om at Tjølling historielag nylig hadde hatt suksess med et temamøte med historier og bilder fra Tjøllingvollen i etterkrigstida. Hedrum historielag bør også ha møter med temaer fra etterkrigstida. Andre mulige tiltak er å innrede et rom i 1960-tallsstil, og å lage fotoutstillinger med fotografier fra «nyere tid». Fotografier trenger ikke nødvendigvis være så gamle; mange vil ha interesse av fotografier hvor de kan gjenkjenne personer og steder. Historielaget dekker hele gamle Hedrum kommune, slik at f.eks. utviklinga i den bynære delen av kommunen kan bli satt søkelys på.

Styret ønsker også å tilby tilbudsmedlemskap ut året, slik at nye medlemmer får medlemskap for resten av 2024 og hele 2025 for kr. 300,-.

**VEDTAK:** Styret tar med diskusjonen inn i arbeidet med terminlista for 2025. Tema fra etterkrigstida skal prioriteres ved utarbeidelse av terminlista for 2025. Nye medlemmer fra og med 1. oktober får medlemskap for 2024 og hele 2025 for kr. 300,-.

**Sak 86/24****NY GRUPPELEDER FOR KULTURMINNER (jf. sak 75/24)**

Styret ønsker først å henvende seg til de som allerede er engasjert med vedlikeholdet av ett eller flere kulturminner, for å høre om en av disse kan tenke seg å være gruppeleder. Så lenge noen gruppeleder ikke er engasjert, må styret selv koordinere og samordne budsjettbehov for vedlikehold av kulturminnene i 2025.

**VEDTAK:** Ingerd Hallenstvet Nilsen tar kontakt med de ansvarlige for hvert kulturminne angående budsjettbehov for 2025, og forklarer samtidig situasjonen med manglende gruppeleder og undersøker om noen kan være villige til å påta seg gruppeledervervet.

**Sak 87/24****SAMARBEID MED KVELDE FOTOKLUBB OM ARRANGEMENT 28. NOVEMBER (jf. sak 78/24)**

Kari Næss Fuglestein redegjorde for de tilbakemeldingene hun har fått fra Kvelde fotoklubb siden forrige styremøte. Fotoklubben ønsker å være i Kveldehallen, hvor de selv står for bevertning. Fotoklubben har også fått støtte til arrangementet. Dermed faller historielagets motivasjon for et samarbeid bort i denne omgang, men styret holder åpent for samarbeid i andre sammenhenger.

**VEDTAK:** Hedrum historielag går ikke inn som medarrangør i forbindelse med Kvelde fotoklubbs arrangement 28. november.

**Sak 88/24****TERMINLISTE FOR FØRSTE HALVÅR 2025**

Styret satte opp datoer for temakvelder, søndagskaffe, årsmøte o.a. for første halvår 2025 (se vedlegg). Forskjellige forslag til tema og foredragsholdere ble nevnt. Med datoene klare, er det nå mulig å gjøre mer konkrete sonderinger med potensielle foredragsholdere.

**VEDTAK:** Styret fastsetter datoene for våren 2025 som vist i vedlagt terminliste, og fortsetter planlegginga av konkrete tema og foredragsholdere i neste møte.

**Sak 89/24****EVENTUELT**

Det var ingen saker til eventuelt.

Kari Næss Fuglestein (sign.)  
styreleder

Kristian Hunskaar (sign.)  
sekretær